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متن پرسش

با سلام و آرزوی قبولی زیارات جنابعالی: با توجه به اینکه دولت عربستان درآمد زیادی از سفرهای

زیارتی عمره به دست می آورد و این درآمدها را احتمالا در راه کمک به اهداف غیراسلامی نظیر کمک

به گروهکهای تکفیری و ... و اسرال می کند، نظر جنابعالی در مورد اینگونه زیارات مستحبی چیست؟

با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مقام معظم رهبری«حفظهاالله» در صحبتی که اخیراً با مسئولان حج و زیارت

داشتند تأکید فرمودند «نباید حضور ما در حج کمرنگ شود و از این تریبون استفاده نکنیم» بهخصوص

که عربستان هم بسیار مایل است ما در آن صحنهها حاضر نشویم، حج درآمدی آنچنانی برای

عربستان ندارد. موفق باشید


